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ЗАПИСНИК 

СА 11. СЕДНИЦЕ ПРЕДСЕДНИШТВА 
ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

Једанаеста седница Председништва Заједнице електротехничких школа Србије одржана је 30. 
октобра 2023. године електронским путем преко платформе Google Meet. У раду седнице учествују: 
Небојша Соколовић, Немања Јоксимовић директор Прве техничке школе  у Крагујевцу,  Мирољуб Сеничић, 
Марјан Иванов и Горан Станковић. Седници не присуствује  Ермидин Елезовић и Бранко Суботић.  

Седница Председништва почела је у 10.00. 
Седницом председава Небојша Соколовић, председник Заједнице. 
Председник Соколовић, поздравио све чланове Председништва и захвалио се на одвојеном времену, 

и констатовао да постоји кворум за доношење одлука и предложио је следећи: 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д  
 

1. Предлог члана Секторског већа ИКТ-а, електротехнике, електронике и аутоматике 
2. Текућа питања  

 
Предлог дневног реда једногласно је усвојен након чега се кренуло на расправу по тачкама усвојеног  
дневног реда. 

Тачка 1. 

Небојша Соколовић је рекао да је секретар Заједнице у позиву за овај састанак проследио допис који 
је на његову адресу послати из Канцеларије за дуално образовање и Национални оквир квалификација и у 
коме се тражи да Заједница предложи кандидата који ће бити члан Секторског већа након истека мандата 
Секторског већа у тренутном сазиву који истиче крајем године. Соколовић је рекао да су усвојени стандарди 
квалификација за образовни профил електротехничар рачунара и да се припремају још неки стандарди 
квалификација за ревизију (електротехничар информационих технологија), сектор енергетика ће доћи 
касније на ревизију. 

Горан Станковић је предложио да се због континуитета у раду као предлог за члана Секторског већа 
поново предложи Небојша Соколовић. 

Сви присутни чланови председништва сложили су се са овим предлогом. 
Марјан Иванов је подржао прдлог и додао да су Соколовић, Сеничић и он ветерани и да су задњих 

двадесет година били активни и укључени у скоро свим активностима који су реализоване у оквиру 
Заједнице. 

Тачка 2. 

Небојша Соколовић је рекао да је у прошле недеље био присутан на дводневној конференцији на 
којој су били позвани неки директори средњих ђкола, представници министарства, Канцеларије за дуално 
образовање и НОК а чија је тема била оквир за екстерно вредновање дуалног образовања. 

Марјан Иванов је известио о раду Радне групе која се бави стандардом кавалификација за образовни 
профил сервисер термичких и расхладних уређаја. 

 
 



Горан Станковић је рекао да је јуче из ЗУОВ-а послат позив за обуку за имплементацију ППНУ за 
образовни профил техничар електронике и аутоматике која ће бити одржана у ЕТШ „Михајло Пупин“ у 
Новом Саду. 

Небојша Соколовић је додао да се за обуку за имплементацију ППНУ за образовни профил техничар 
мехатронике која се одржава 1. новембра у његовој школи пријавило десетак школа. 

Што се тиче седнице иО ЗЕТШС у децембру Марјан Иванов је предложио да то буде петак 14. 
децембар. 

Председавајући седнице Небојша Соколовић захвалио се члановима на учешћу у раду и затворио 
седницу. 

 
Седница Председништва завршена је у 10.30 часова. 

 
 
  

 ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

__________________ _______________________  
 Горан Станковић Небојша Соколовић, дипл. инг.  


